
Taborniki tudi stabilizacijsko
Takoj po zimskih počitnicah so se zbrali

taborniški funkcionarji in starejši člani od-
reda Rožnik na posebnem sestanku. Analizi-
rali so dosedanje delo v taborniški organiza-
ciji.

Glede na to, da delujejo enote odreda
Rožnik v več krajevnih skupnostih, imajo za-
radi tega precejšnje težave z obveščanjem,
sestajanjem članstva in večje stroške.

Pred štirimi leti je občinska skupščina po-
drla taborniški dom na Gasilski 17 a in na
istem mestu je osemletka Zvonka Runka do-
bila novo telovadnico. Taborniki še niso do-
bili ustreznih prostorov, ki naj bi nadome-
stili njihov dom. Prav zato je aktivnost v
Spodnji Šiški precej zamrla, ker ni ustreznih
prostorov za sestajanje in taborniške dejav-
nosti otrok in mladine, vključenih v taborni-
ški odred Rožnik.

Klubovci so predvsem analizirali stanje v
organizaciji na sploh in opozorili na p o
manjkljivosti, razmišljali so o tem, kaj sto-
riti, da bi z obstoječimi materialnimi mož-
nostmi vseeno izboljšali svoje delo. Že na-
slednji mesec se bodo začele zahtevnejše ta-
borniške prireditve, ki bodo zaposlile večje
število članstva. Težava je v tem, kako z mi-
nimalnimi sredstvi doseči čimvečji delovni
učinek, otrokom in mladini omogočiti orga-
nizirano taborniško dejavnost.

Obveščanje
Klubovci odreda že dvajset let tiskajo za

lastne potrebe strokovne publikacije, izdaja-
jo lastno glasilo GALEBI in prek njega se-
znanjajo več kot 600-članski taborniški ko-
lektiv osvojem delu, problematiki in uspehih.
Tako delo zaposli veliko mladih tabornikov,
kar šicer ni problem, pač pa kako zbrati
sredstva za material. Dogovorili so se za
združevanje sredstev za publiciranje potreb-
nih materialov za tekoče delo vodnikov in
ostalih članov enote.

Udeležba na priredetvah
Zaradi velikih stroškov udeležbe na pri-

reditvah so sklenili precej selekcionirati svo-
je sodelovanje na akcijah izven odreda ozi-
roma občine. Potni stroški so se od preteklih
let bistveno povečali, prav tako se je podra-
žila hrana. Sklenili so, da bodo proslavo 20-
letnice uradne ustanovitve odreda slavnost-
no proslavili, vendar brez stroškov: nobenih
značk, diplom, priznanj, čajank in drugih
spremljajočih oblik praznovanja, ki jih po-
znajo v nekaterih organizacijah ob pomemb-
nih obletnicah. Sodelovanje na raznih akci-
jah ni problematično, kar zadeva udeležbe
same, pač pa spremljajoči stroški takega so-

delovanja. Ce organizator zagotovi zadostna
sredstva za osnovne stroške, potem bodo so-
delovali, sicer ne.

Vzgoja kadrov
Več moči in pozornosti bodo posvetili

vzgoji vodnikov in ostalega članstva. Zaradi
velikega števila novincev, otrok, ki so jih
sprejeli y organizacijo je precej mladih vod-
nikov, ki imajo premalo izkušenj za kvalitet-
no delo. Zato bodo izdali taborniški priroč-
nik Osnove taborništva, ki bo izšel predvido-
ma za DAN TABORNIKOV 21. aprila letos.
Več seminarjev bodo organizirali tudi za
specializirane dejavnosti v organizaciji.

Varčevanje
Kar zadeva varčevanje niti ni bilo dostj

pripomb, kje bi bilo treba varčevati, saj
skromna sredstva niti niso dovoljevala pre-
tiranega trošenja. Vseeno pa so ugotovili, da
se da vedno še kaj prihraniti. Torej boljše
gospodarjenje s šredstvi. Precej pomanjklji-
vosti so ugotovili pri razpolaganju z osnov-
nimi sredstvi. Večino šotorov in drugih de-
lovnih pripomočkov sicer hranijo v Rovinju,
kjer ima šišenska taborniška organizacija ta-
borni center. Zaradi pogostih akcij pa po-
trebujejo določeno opremo tudi med letom.
Prevozni stroški materiala pa so vedno večji.
Tudi s popravili šotorov in druge opreme so
precejšnji stroški in tako ostane res le malo
denarja za ostale dejavnosti.

Analizirali so obracanje opreme na člana
organizacije in izločili iz proračuna za leto
1980 predvidene izdatke za predmete, ki jih
ne uporabljajo tedensko. Taborniška dejav-
nost se namreč ne omejuje le na počitnice,
pač pa poteka na sestankih med tednom in
ob sobotah oziroma nedeljah na izletih, tek-
movanjih in drugih srečanjih mladih. Lansko
leto so ugotovili, da je npr. vsa posoda na
tabornem centru v Rovinju dotrajana in bo-
do morali letos nabaviti novo. To bo naj-
večji strošek, vendar bo to investicija za
vsaj 6 let.

Pogovarjali so se tUdi o medsebojnih od-
nosih, o kvaliteti dela in drugih elementih
boljšega dela. Aktiy komunistov se je zavzel
za doslednejše izvajanje sprejetih sredstev in
sklepov in večjo odgovornost vseh voljenih
funkcionarjev in ostalih članov.
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